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Ter voorbereiding op de behandeling van het raadsvoorstel in de 
commissievergadering van 24 januari 2024 heeft de ChristenUnie de volgende 
technische vragen: 
 
In het raadsvoorstel wordt 2022 als basisjaar genomen voor de in te plannen CO2 
reductie. Sinds 2017 is er volgens het raadsvoorstel al 11 % gerealiseerd. Met daarbij 
de opmerking dat de het verbruik van 2017 redelijk in lijn is met het basisjaar 2022. 
 

1. Bedoelt deze zinsnede te melden dat het totale verbruik van de gemeente 
Gouda ondanks de verduurzamingsmaatregelen sinds 2017 niet is 
verminderd? 

 
2. Zo ja, kunt u globaal aangeven wat de verschillende mutaties zijn die er voor 

zorgden dat het totale verbruik niet is gedaald? 
 

3. Kunt u globaal aangeven wat het positieve financiële effect op de 
kapitaalslasten per jaar is als gebruik kan worden gemaakt van de thans 
bekende subsidieregelingen. 

 

 
 
Antwoorden: 
 
Ad. 1 
In de voorliggende routekaart wordt gerekend met het energieverbruik van 69 
gebouwen en heeft hiermee een bredere scope dan het verduurzamingsplan in 
2017. Het energieverbruik is verminderd maar er meerdere gebouwen aan de scope 
van de routekaart toegevoegd, waardoor het totale verbruik uit 2017 in lijn lag met 
dat van 2022. Tot slot heeft het gebruik en hebben weersinvloeden invloed op het 
verbruik en hiermee de uitstoot.  
 

 



Om een zo zuiver mogelijk startjaar te kunnen bepalen is er voor gekozen om het 
verbruik uit 2022 als basisjaar te hanteren. 
 
Ad. 2 
Zie antwoord op vraag 1. 
 
Ad. 3 
Met de berekening van de totaal investering zijn de inkomsten niet meegenomen, 
omdat op voorhand niet bekend is hoeveel subsidie toegewezen wordt, de 
toekenning en de hoogte afhankelijk van de subsidie is van vele factoren afhankelijk, 
zoals:  
 

• Aantal aanvragen ten aanzien van het beschikbare subsidiebudget;  
• De hoogte van het beschikbare subsidiedeelbudget dat wordt toegekend aan 

de verduurzaming als integrale project, zoals in lijn met de voorgestelde 
aanpak; 

• Wijzigingen van de bekende subsidieregeling; 
• Alle inhoudelijk voorwaarden waaraan voldaan moet worden. 

 
Consistente lijn is (vgl. Stadhuis) dat we ons niet rijk rekenen bij 
vastgoedinvesteringsprojecten door baten die nog niet zeker zijn op voorhand mee 
te calculeren in de projectbegrotingsramingen. De investering kan bij toekenning van 
subsidie dus uiteindelijk meevallen.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 


